

Over 4,700 seniors to receive ang pow

TO usher in the Year of the Tiger, Sports Toto Malaysia's 35th annual Chinese New Year *ang pow* donation campaign will run from Jan 20 to 24.

It aims to contribute to 123 old folks homes nationwide, benefiting more than 4,700 senior citizens.

"We are still unable to hold the donation campaign for the public due to the pandemic.

"Therefore, we will only donate to old folks homes to reduce the risk of spreading the virus," said Sports Toto senior communications manager Giam Say Khoon.

Since its inception in 1988, the company has contributed over RM22.5mil worth of *ang pow* and hampers to more than 414,000 senior citizens in the country.

The campaign is part of the company's Helping Hands programme, a CSR initiative supporting various social sustainability projects, such as national sports development, festive donations, food bank projects and environmental conservation campaigns.

多多20日起施贈貧老

(吉隆坡31日讯)配合即将到来的虎年，多多博彩将在明年1月20日至24日，推行第35届“多多博彩华人新年慈善施赠贫老”活动，以施赠全国老人院。

这项施赠活动将涵盖全国123间老人院，间接惠及逾4700名长者。

多多博彩公关部高级经理严世坤说，基于新冠肺炎疫情，该公司深感遗憾，仍无法举办惠及公众的施赠贫老活动，因此仅施赠老人院，尽可能降低染疫风险。

“多多博彩华人新年慈善施赠贫老”活动，从1988年推行至今，派发总值逾2250万令吉的红包和礼包，共惠及全国逾41万4000名长者。

这项施赠活动是多多博彩的Helping Hands企业社会责任计划的一部分。

Helping Hands计划也致力支持并赞助各类社会性可持续发展项目例如国家体育发展倡议、佳节性施赠活动、食物银行和环境保护运动。